



Private Lesson

Course

درس خاص
Private Lesson

لمن هذه الدورة؟

يقدم برنامج الشخصيات الهامة (VIP) في أكاديمية قاف تجربة فريدة وشخصية للطلاب الذين يفضلون الدروس الفردية والانتباه الشخصي. يتيح هذا البرنامج للطلاب الاستفادة من التركيز الكامل والاهتمام الشخصي من المعلم أو المدرسة بدون وجود طلاب آخرين في الصف.

Who is this course for?

The VIP program at Qaf Academy offers a unique and personalized experience for students who prefer individual lessons and personalized attention. This program allows the student to benefit from full attention and personalized focus from the teacher or school without other students in the class.



مميزات دورة الـVIP

تجربة تعليمية فريدة

في دورة VIP، يحصل الطالب على تجربة تعليمية مصممة خصيصًا لتلبية احتياجاته الفردية، حيث يتلقى كل الاهتمام والدعم من المعلم.

التركيز الشخصي

تتميز الدورة بالتركيز الشخصي الكامل، حيث يتم توجيه الدروس وفقًا لمستوى وتقدم الطالب في التعلم.

المرونة في الجدول الزمني

تقدم دورة VIP للطلاب المرونة في جدولة الدروس وفقًا لجدولهم الزمني الخاص.

تقدم أسرع

نظرًا للتركيز الكامل والانتباه الشخصي، يمكن للطلاب في برنامج VIP تحقيق تقدم أسرع في التعلم وتحقيق الأهداف بشكل أكثر فعالية.

Features of the VIP Course

Unique Learning Experience

In the VIP Course, the student receives a tailored learning experience to meet their individual needs, receiving all the attention and support from the teacher.

Personalized Focus

The Course is characterized by complete personalized focus, with the lesson directed according to the student's level and learning progress.

Flexibility in Schedule

The VIP Course offers students flexibility in scheduling lessons according to their own timetable.

Faster Course

Due to the complete focus and personal attention, students in the VIP program can make faster Course in learning and achieve goals more effectively.



نتائج التعلم

- تطوير في اللغة العربية أو القرآن الكريم أو كليهما معاً.
- معرفة العديد من القواعد الأساسية أو المتقدمة في اللغة العربية.
- فهم معاني القرآن الكريم.

Learning outcomes

- The development in Arabic language or Quran or both together.
- Knowing many basic or advanced rules in Arabic language.
- Understanding the meanings of the Holy Quran.

درس خاص

Private Lesson

Start dates First of month

Course length 6 months

Lesson length 40 Min

Less./ per month . 12/8 Lessons

Lessons time ... You can choose

Students per class 1 Student

Certificate Yes

تاريخ البدء بداية كل شهر

مدة الدورة ٦ أشهر

مدة الدرس ٤٠ دقيقة

الدروس في الشهر ١٢ / 8 درس

وقت الدرس يمكنك الخيار

عدد الطلاب طالب واحد

الشهادة يوجد



احجز مقعدك الان وانضم لمئات الطلاب حول العالم
**Reserve your seat now and join hundreds of
students around the world**